
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 30/7/2024

Του:  Κοτίδη Βασιλείου, Βουλευτή Νομού Ημαθίας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Αγριογούρουνα καταστρέφουν τις γεωργικές καλλιέργειες στην
Αγιά Λάρισας»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση αγροτών του Δήμου Αγιάς Λάρισας, τεράστιο πρόβλημα για
τους αγρότες της ευρύτερης περιοχής τους αποτελούν εδώ και μέρες κοπάδια
αγριογούρουνων που εισέρχονται σε καλλιέργειες και τις καταστρέφουν. Μας μετέφεραν
οι ως άνω ότι οι καταστροφές στις καλλιέργειές τους είναι μεγάλες,  με συνέπεια την
επιδείνωση της οικονομικής τους κατάστασης, αφού και έξοδα καλλιεργητικά έχουν
επωμιστεί και έσοδα από τις κατεστραμμένες καλλιέργειες δεν μπορούν να αναμένουν.
Τονίζουν οι ως άνω ότι δε στερούνται οικολογικής συνείδησης, το φαινόμενο με τις
επιθέσεις αγριογούρουνων δεν είναι τωρινό και έχει να κάνει με την αναπαραγωγή των
ζώων και τον συνολικό τρόπο διαχείρισης της πανίδας της χώρας μας. Θεωρούν οι ως
άνω ότι οι καταστροφές που προκαλούν τα αγριογούρουνα πρέπει να  αποζημιώνονται
από τον ΕΛΓΑ. Ζητούν οι ως άνω αγρότες από τους αρμοδίους φορείς της Πολιτείας: 1)
να καταγραφούν οι ζημιές και να αποζημιωθούν, 2) να ενταχθούν οι ζημιές από
αγριογούρουνα στον κανονισμό αποζημιώσεων του ΕΛΓΑ, 3) οι επιστημονικοί φορείς
να προτείνουν τρόπους αντιμετώπισης του φαινομένου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε,  ώστε να γίνουν αποδεκτά τα παραπάνω
αιτήματα των αγροτών της Αγίας Λάρισας προς όφελος της τοπικής αγροτικής
κοινωνίας;

Ο ερωτών Βουλευτής
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